

Certificate RU23/00000072

The management system of

SGS

OJSC Hlebprom

454014, Chelyabinsk, Molodogvardeitsev str., 2-a

has been assessed and certified as meeting the requirements of

ISO 14001:2015

For the following activities

Production of flour confectionery products.
Production of grain crisps products produced by extrusion method

This certificate is valid from 14 April 2023 until 17 February 2026 and remains valid subject to satisfactory surveillance audits.

Issue 1. Certified since 18 February 2017

Organization certified since 18 February 2017 and first certified by SGS under UNACC since 14 April 2023.

Certified activities performed by additional sites are listed on subsequent pages.



Authorised by
Konstantin Timoshechkin
Head of Management Systems Certification Body
SGS Vostok Limited
Russian Federation, 115432, Moscow, Andropova Prospekt, 18, building 7, premises XI - rooms 1,2,4,5; 6 floor
t +7 (495) 775-44-55 - www.sgs.ru



This document is an authentic electronic certificate for Client' business purposes use only. Printed version of the electronic certificate are permitted and will be considered as a copy. This document is issued by the Company subject to SGS General Conditions of certification services available on [Terms and Conditions](#) | [SGS](#). Attention is drawn to the limitation of liability, indemnification and jurisdictional clauses contained therein. This document is copyright protected and any unauthorized alteration, forgery or falsification of the content or appearance of this document is unlawful.



OJSC Hlebprom

ISO 14001:2015

Issue 1
Sites
Separate division of OJSC Hlebprom in Noginsk 142434 MO, Noginsk district, set Akxyono-Butyrskoe, d. Kamenki-Dranishnikovo, Industrial pr-zd, land.plot 1
Separate division of OJSC Hlebprom in Yartsevo 215800, Smolensky region, Yartsevo, M.Gorkogo str, d. 44A



This document is an authentic electronic certificate for Client' business purposes use only. Printed version of the electronic certificate are permitted and will be considered as a copy. This document is issued by the Company subject to SGS General Conditions of certification services available on [Terms and Conditions](#) | SGS. Attention is drawn to the limitation of liability, indemnification and jurisdictional clauses contained therein. This document is copyright protected and any unauthorized alteration, forgery or falsification of the content or appearance of this document is unlawful.



Перевод сертификата RU23/00000072

Система менеджмента

SGS

ОАО «Хлебпром»

454014, Челябинск, Молодогвардейцев, д. 2А

была оценена и сертифицирована, как отвечающая требованиям

ISO 14001:2015

Для следующих видов деятельности:

Производство мучных кондитерских изделий.
Производство зерновых сухих продуктов экструзионной технологии.

Настоящий сертификат действителен с 14 апреля 2023 по 17 февраля 2026 и действует при удовлетворительном прохождении надзорных аудитов.

Выпуск 1. Сертифицирована с 18 февраля 2017

Организация сертифицирована с 18 февраля 2017 и впервые сертифицирована SGS под UNACC с 14 апреля 2023

Данная сертификация распространяется также на ряд подразделений (филиалов, отделений и т.п.), детали которых приведены на последующих страницах.



Уполномоченное лицо
Константин Тимошечкин
Руководитель органа по сертификации систем менеджмента
АО «СЖС Восток Лимитед»
Российская Федерация, 115432, город Москва, проспект Андропова, дом 18, корпус 7, помещение XI – комн
1,2,4,5; 6 эт. Тел. +7 (495) 775 44 55 – www.sgs.ru



Настоящий документ является подлинным электронным сертификатом для использования только в деловых целях Клиента. Печатная версия электронного сертификата разрешена и будет рассматриваться как копия. Данный документ выдается Компании в соответствии с Общими условиями оказания услуг по сертификации SGS, доступными на странице [Terms and Conditions | SGS](#). Обращаем внимание на содержащиеся в нем положения об ограничении ответственности, возмещении убытков и юрисдикции. Настоящий документ защищен авторским правом, и любое несанкционированное изменение, подделка или фальсификация содержания или внешнего вида данного документа является незаконным.



ОАО «Хлебпром»

ISO 14001:2015

Выпуск 1
Площадки
ОП ОАО «Хлебпром» в г. Ногинск 142434, Московская область, Ногинский район, с.п. Аксёно-Бутырское, деревня Каменки-Дранишниково, Промышленный проезд, земельный участок 1
ОП ОАО «Хлебпром» в г. Ярцево 215800, Смоленская область, г. Ярцево, ул. М. Горького, д. 44а



Настоящий документ является подлинным электронным сертификатом для использования только в деловых целях Клиента. Печатная версия электронного сертификата разрешена и будет рассматриваться как копия. Данный документ выдается Компании в соответствии с Общими условиями оказания услуг по сертификации SGS, доступными на странице [Terms and Conditions | SGS](#). Обращаем внимание на содержащиеся в нем положения об ограничении ответственности, возмещении убытков и юрисдикции. Настоящий документ защищен авторским правом, и любое несанкционированное изменение, подделка или фальсификация содержания или внешнего вида данного документа является незаконным.

